



DILEK HANIF

Inspiring Couturier Dilek Hanif touches the deep roots of tradition with her latest collection.

In the ethereal embrace of Dilek Hanif's latest collection inspired by Ottoman Garden, where the delicate artistry of Hanif's know-how intertwines with the whispers of a timeless couture touch, a dreamscape unfolds. And that is where a flawless collection comes into being.

Imagine the gentle fragrance of carnation flowers, weaving through the air, guiding us to the heart of Ottoman craftsmanship. Here, in the exquisite details, lies the allure that beckons us into the captivating realm of Dilek Hanif's Ottoman Garden.

A treasure trove of beauty awaits, poised to transmit to our senses a realm of unexplored perspectives. Within this magical haven, high-volume dresses and mesmerising beading techniques await discovery, dazzling visitors with an opulence that sparkles like stars in a midnight sky. Here, amidst the splendor, the elegance of Ottoman nostalgia unfolds like a timeless love story.

As Dilek Hanif unfurls her signature caftan designs, two distinct caftans emerge, dancing gracefully with a newfound allure. As visitors traverse the garden, they inhale the intoxicating aroma of different Turkish and Ottoman traditional embroidery art couture designs, each scent a note in a symphony of romance.

Join us on this journey as we unveil the poetic tapestry of Dilek Hanif's couture collection, where dreams and reality intertwine in the gentle breeze of an Ottoman Garden's enchantment.

About Dilek Hanif

Dilek Hanif, born in Istanbul in 1962, is a successful entrepreneur as well as one of the most important well-known Turkish designers. Her interest in fashion started at a very young age when she helped her family in the textile business. She founded her first brand, Dilek Hanif, in 1990 and opened her first boutique in Nişantaşı in 2002.

Staying true to her Turkish roots, Dilek Hanif is inspired by Ottoman and Turkish influences. It is Dilek Hanif's difference that she reflects this eclectic mix in her contemporary style. The refinement and craftsmanship can easily be seen in its elegant details. Hanif also cleverly plays with different textiles, which adds complexity to her designs and adds complexity.

Dilek Hanif, a world traveler and ambassador of Turkish culture, appears as an emblem of modern Turkey. Dilek Hanif is synonymous with a career full of international success, combining style with social activities. She has been a board member of TGSD-Turkish Clothing Manufacturers Association since February 2012.

PRESS CONTACT :

dilekhanif@stationservice.fr

STATION
S E R V I C E
T : +33 1 42 21 36 36



DILEK HANIF

La créatrice Dilek Hanif touche les racines profondes de la tradition avec sa dernière collection.

Dans l'étreinte éthérée de la dernière collection de Dilek Hanif inspirée par le jardin ottoman, où l'art délicat du savoir-faire de la maison se mêle aux murmures d'une touche de couture intemporelle, un paysage de rêve se déploie. Et c'est là que se dessine une sublime collection.

Imaginez le doux parfum des fleurs d'œillet, se faufilant dans l'air, nous guidant au cœur de l'artisanat ottoman. C'est là, dans les détails exquis, que réside l'attrait qui nous entraîne dans le royaume captivant du jardin ottoman de Dilek Hanif.

Un trésor de beauté se présente à nous, prêt à éveiller nos sens à une multitude de perspectives inexplorées. Dans ce havre magique, des robes de grand volume et des techniques de perlage stupéfiantes attendent d'être découvertes, éblouissant les spectateurs par une opulence qui scintille comme des étoiles dans un ciel de minuit. Ici, au milieu de la splendeur, l'élégance de la nostalgie ottomane se manifeste comme une histoire d'amour intemporelle.

Tandis que Dilek Hanif déploie les motifs de ses caftans, deux caftans distincts émergent, dansant gracieusement avec une allure nouvelle. En traversant le jardin, les visiteurs respirent l'arôme enivrant de différentes broderies traditionnelles turques et ottomanes, chaque parfum étant une note dans une symphonie de romance.

Rejoignez-nous dans ce voyage et découvrez la fresque poétique de la collection couture de Dilek Hanif, où rêves et réalité s'entremêlent dans la douce brise d'un jardin ottoman enchanteur.

À propos de Dilek Hanif

Dilek Hanif, née à Istanbul en 1962, est une entrepreneuse prospère et l'une des plus importantes stylistes turques. Elle s'est intéressée à la mode dès son plus jeune âge, lorsqu'elle aidait sa famille dans l'industrie textile. Elle a fondé sa première marque, Dilek Hanif, en 1990 et a ouvert sa première boutique à Nişantaşı en 2002.

Fidèle à ses racines turques, Dilek Hanif s'inspire des influences ottomanes et turques. Le raffinement et le savoir-faire artisanal sont facilement perceptibles dans les détails. Dilek Hanif joue aussi habilement avec différents textiles, ce qui ajoute de la richesse à ses créations.

Dilek Hanif, voyageuse du monde et ambassadrice de la culture turque, apparaît comme un emblème de la Turquie moderne. Dilek Hanif est synonyme d'une carrière internationale fructueuse, alliant style et engagement sociaux. Elle est membre du conseil d'administration de l'association des fabricants de vêtements turcs TGSD depuis février 2012.

PRESS CONTACT :

dilekhanif@stationservice.fr

STATION
S E R V I C E
T : +33 1 42 21 36 36